



**A4Web Langenthaler.com a4web.de ruffleshop.de**

Druckerei international  
Oberhardstrasse 20a  
CH-4900 Langenthal/BE

E-Mail: [24@a4w.ch](mailto:24@a4w.ch)

Here ist the worldwide ranking story of « [Ruffleshop](#) »

Kontakt: Andreas Lützenberger  
Direkt: + 41 62 922 54 92

**Table of contents / Inhaltsverzeichnis:**

- <1.> **Ruffleshop** Ruffleshop Ruffle chip chip.de ruffleshop.de ruffleshops.com ruffleshop.ch
- <2.> Ruffleshop Washington New-York Rufflestore Ruffleshop ruffleshops ruffleapps a4w shop ddos secure geo-blocking
- <3.> Ruffleshop ruffleapps ruffleshops .com San Francisco California US ruffleshop.de patent in Germany Switzerland made in ruffleshop.ch
- <4.> Ruffleshop A4Web.de Bonn Ruffle chip chip.de ruffleshops ruffleapps

**Above are the 4 URL rankings that show our worldwide store position.** *Oben sind die 4 URL-Rankings, die unsere weltweite Shop-Position zeigen.*

**It all starts with the word «Ruffleshop» / Ruffle is not an app. Ruffle is utf-8 with no cloud IT and no financial chains of cliques and companies.**  
*Alles beginnt mit dem Wort «Ruffleshop» / Ruffle ist keine App. Ruffle ist utf-8 ohne Wolken-IT und ohne finanzielle Ketten von Seilschaften und Unternehmen.*

**Ruffleshop is not a trademark, as we want to compile thousands of copies all over the world within an hour of receiving the order (see [www.a4w.ch](http://www.a4w.ch) - the heart of our company and at the same time the innermost drive according to this delivery server for checking ZIP-delivery with delivered kernel)**

Ruffleshop ist keine Trademark, da wir es ja zu tausenden Exemplaren in alle Welt kompilieren wollen innert einer Stunde nach Bestelleingang (siehe [www.a4w.ch](http://www.a4w.ch) – dem Herzstück unseres Unternehmens und zugleich auch der innerste Antrieb gemäss diesem Delivery-Server for checking ZIP- **delivery with delivered kernel**)

**Our world trade mark is <sup>TM</sup>Preprocessor<sup>®</sup> registered by Swisscom in Bonn and below runs the ruffleshop.de – the Megastore main online store in Bonn and in Baselworld, Washington D.C. and New York and San Francisco, the largest portal in the world, where our many partners such as Microsoft, Apple, Android, HP, Acronis, Adobe and GitHub and the Ruffle Help Center are located.**

Unsere Welthandelsmarke ist <sup>TM</sup>Preprocessor<sup>®</sup> registriert von Swisscom in Bonn und darunter runs the ruffleshop.de – der Megastore Haupt-Online-Laden in Bonn und in Baselworld, Washington D.C. und New-York und San-Francisco, dem grössten Portal weltweit überhaupt, wo auch unsere vielen Partner wie Microsoft, Apple, Android, HP, Acronis, Adobe und GitHub und das Helpcenter von Ruffle sich befinden.